

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ២៤ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២៣

ជូនចំពោះក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្គ្រី៖

ខ្ញុំមានសេចក្តីរីករាយក្នុងការចែករំលែកថា នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំរបស់ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំកាលពីយប់មិញ ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំបានបោះឆ្នោតអនុម័តប្រតិទិនសិក្សា សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២៣-២០២៤ និង ២០២៤-២០២៥។ ក្នុងការបង្កើតប្រតិទិនសិក្សា គោលដៅចម្បងរបស់យើងគឺបង្កើតកាលវិភាគដែលគាំទ្រដល់ការសិក្សារបស់សិស្ស និងបំពេញតាមតម្រូវការផ្សេងៗគ្នារបស់សិស្ស ក្រុមគ្រួសារ និងបុគ្គលិក ខណៈពេលដែលប្រកាន់ខ្ជាប់នូវតម្រូវការប្រតិទិនដែលបានកំណត់ឱ្យដោយក្រសួងអប់រំរដ្ឋ ជិនស៊ីលវេនញ៉ា និងអង្គការចរាចរណ៍ក្នុងខណ្ឌការងារ។

ដើម្បីសម្រេចប្រតិទិនឆ្នាំសិក្សា ២០២៣-២០២៤ និង ឆ្នាំសិក្សា ២០២៤-២០២៥ យើងបាននាំអ្នកដែលពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗជាច្រើននាក់ឱ្យចូលរួម ដែលរួមមាន មាតាបិតា និងអាណាព្យាបាលរបស់ក្រសួងអប់រំ ដើម្បីស្វែងយល់អំពីអាទិភាពនៃទស្សនិកជនផ្សេងៗរបស់យើង និងដើម្បីធានាថា ជំនឿដ៏សំខាន់ គោលដៅ និងការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងចំពោះសមធម៌ត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំងឱ្យឃើញ។ មតិយោបល់ និងមតិកែលម្អដែលប្រមូលបានពីការចូលរួមរបស់សហគមន៍នេះ ដែលរួមមាន កិច្ចប្រជុំដែលមានសំណួរ និងចម្លើយ កិច្ចប្រជុំ និងការស្តង់មតិ បានធ្វើឱ្យយើងដឹង សម្រាប់ការផ្លាស់ប្តូរជាច្រើន ដែលរួមមាន៖

- ថ្ងៃចូលរៀនដំបូងនឹងចាប់ផ្តើមក្រោយថ្ងៃ ទិវាពលកម្ម (Labor Day) សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២៣-២០២៤។ នេះប្រហែលជាមិនអាចធ្វើទៅបានរាល់ឆ្នាំបានទេ ដោយសារការបង្កើតបង្ខំនៃប្រតិទិនដែលជួនកាលបង្ខំយើងឱ្យកែសម្រួល។ ឧទាហរណ៍ លោកអ្នកនឹងសម្គាល់ឃើញថា ថ្ងៃចូលរៀនដំបូងសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២៤-២០២៥ នឹងចាប់ផ្តើមមុនថ្ងៃ ទិវាពលកម្ម។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងនឹងខិតខំចាប់ផ្តើមថ្ងៃចូលរៀនបន្ទាប់ពីថ្ងៃទិវាពលកម្មឱ្យបានញឹកញាប់ តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ថ្ងៃឈប់សម្រាកមួយចំនួននឹងត្រូវបានប្រារព្ធឡើងនៅក្នុងសាលា ទុកជាថ្ងៃសម្រាប់ការសិក្សា។ ក្នុងអំឡុងពេលដំណើរការនៃការចូលរួមជាមួយសហគមន៍ បានធ្វើឱ្យយើងដឹងកាន់តែច្បាស់ថា មានអ្នកដែលមានចំណូលចិត្តរក្សាទុកថ្ងៃឈប់សម្រាក ឬថ្ងៃឈប់រៀន សម្រាប់ការប្រារព្ធពិធីសាសនា និងវប្បធម៌ និងប្រពៃណី។ ដូច្នេះ ថ្ងៃឈប់សម្រាកមួយចំនួន ដូចជា ទិវាអតីតយុទ្ធជន (Veterans Day) នឹងត្រូវបានប្រារព្ធឡើងនៅក្នុងសាលា ដែលអនុញ្ញាតឱ្យយើងរំលឹកថ្ងៃទាំងនេះតាមរយៈនៃការរៀនសូត្រ និងការជញ្ជីងគិត។

- **នឹងមានថ្ងៃរៀនកន្លះថ្ងៃតិចជាងមុន។** យើងបានទទួលមតិកែលម្អយ៉ាងសំខាន់ថា ថ្ងៃរៀនតែកន្លះថ្ងៃ/ថ្ងៃឆាប់ចេញពីរៀន គឺពិបាកសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ។ ដូច្នេះ យើងបានកែសម្រួលពេលវេលានៃ ការអភិវឌ្ឍនវិជ្ជាជីវៈ និងការប្រជុំចែករាយការណ៍ពិន្ទុ ដើម្បីកាត់បន្ថយចំនួន ថ្ងៃរៀនតែកន្លះថ្ងៃ/ថ្ងៃឆាប់ចេញពីរៀន នៅក្នុងប្រតិទិនសិក្សា។

មានការកែសម្រួលសំខាន់ៗមួយចំនួនទៀតចំពោះប្រតិទិន ដែលខ្ញុំសុំឱ្យក្រុមគ្រួសារពិនិត្យមើលនៅក្នុងគេហទំព័រ www.philasd.org/calendar ។ នៅទីនោះ លោកអ្នកក៏នឹងឃើញឯកសារស្តីពី សេចក្តីសង្ខេបសំខាន់ៗ និងសំណួរដែលគេខ្សោយស្បែកសួរ (FAQ) ជាមួយនឹងព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមអំពីដំណើរការនៃការសម្រេចចិត្ត និងមូលហេតុរបស់យើង។

ប្រតិទិនទាំងនេះតំណាងឱ្យដំណាក់កាលមួយទៀតទៅកាន់ការបំពេញតាមការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងចំពោះសមធម៌ និងការរួមបញ្ចូល។ យើងខ្ញុំសូមអរគុណចំពោះមតិកែលម្អទាំងអស់ដែលយើងបានទទួល ហើយទន្ទឹងរង់ចាំបន្តការចូលរួមជាមួយលោកអ្នក នៅពេលដែលយើងបង្កើតប្រតិទិនក្នុងពេលអនាគត។

ក្នុងភាពជាដៃគូ



Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្សឺ